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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2020. október 14. -én 
megtartott, nyílt üléséről. 
 
 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Szabó Sándor alpolgármester 
 Bálint Andrea képviselő 
 Thomka Noémi képviselő 
  Mlinkó Nándor képviselő 
  Fehér Melinda képviselő 
  Hrtyán Péter képviselő 
 
Meghívottak: Várnai Ildikó jegyző. 
  Kalmárné Fekete Anna alpolgármester 
 
Hrncsjár Mihályné: Tisztelettel köszöntöm a testület tagjait,  
Várnai Ildikó jegyzőt, és Kalmárné Fekete Anna alpolgármestert.  
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 tagjából 7 jelen van, így az ülésünk 
határozatképes. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javaslom, Szabó Sándor alpolgármestert, jegyzőkönyvvezetőnek 
Várnai Ildikó jegyzőt. 
 
A Képviselő-testület egyhangúlag elfogadta Várnai Ildikót jegyzőkönyvvezetőnek,   
Szabó Sándor alpolgármestert a jegyzőkönyv-hitelesítőjének. 
 
Ezután az alpolgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjára. 
 
A képviselő testület a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta. 
 
1./ Az önkormányzati tulajdonú szolgálati lakások bérleti díjának megállapítása. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester  
 
2./ Berceli mentőállomás támogatási kérelmének elbírálása. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester  
 
3./ Török Péterné önkormányzati visszavásárlási jog törlése iránti kérelmének 
elbírálása. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester  
 
4./A Vanyarci Lombtündér Waldorf Iskola alapításának lehetőségei, jelenlegi helyzet 
ismertetése. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester 
  
5./A” kastély” bérleti szerződésének véglegesítése. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester  
 
6./ Csatornázással kapcsolatos jelenlegi információink ismertetése. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester  
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7./Az önkormányzati tulajdonú Kun út 1. szám alatti ingatlan értékesítésére vonatkozó 
döntés. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester  
 
8./ A „Rózsadombon” történő hulladékszállítás megszervezésének lehetőségei. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester  
 
9./ Egyebek. 
 
A napirendet a képviselő testület egyhangúlag elfogadta. 
 
Mielőtt rátérnénk a napirendekre, Tisztelettel Köszöntöm Morzsáné Vedres Tündét a 
Vanyarci Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnökét, és Morzsa Tibort, a Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat képviselőjét. Szeretnék néhány szóban elmondani problémájukat, amely 
szorosan összefügg a 8. napirendi pontunkkal, de mivel nem tudnak az ülésünk végéig 
maradni, ezért javaslom, hallgassuk meg őket. 
 
Morzsáné Vedres Tünde: 
Önkormányzatunk a legutóbbi ülésén döntést hozott arról, hogy megszervezzük a 
Rózsadombon felhalmozott szemét kitakarítását. Az ott lakókat kerestük meg elsősorban, 
abból a célból, hogy közös összefogással próbáljunk rendet teremteni. Önkormányzatunk 
vállalta, hogy konténert bérel, szerszámokat, kesztyűket biztosít, sőt, még üdítőt 
szendvicseket is vittünk volna, de sajnos nem sikerült jelentkezőket találnunk. Mindenki az 
önkormányzatra mutogat, mert a szervezett szemétszállítást nem tudják igénybe venni, hiszen 
a szemétszállító jármű ezt a területet nem tudja megközelíteni. Az azért elég egyértelmű, hogy 
az illegális hulladéklerakó, nem emiatt alakult ki, hiszen a szemét mennyissége a háztartási 
szemétből keletkeztethető nagyságot jóval meghaladja, és ezeknek a családoknak nincs még 
kukájuk sem, és mindössze három családról van szó. 
A megbeszélés helyszínén jelen volt Buzás Richárd vállalkozó, aki szintén érintett, mivel a 
telke mögötti területen halmozták fel a rengeteg hulladékot. Azt mondta, hogy lenne javaslata 
a lerakó felszámolására, és az önkormányzat ülésén ezt ismertetni fogja, de sajnos nem jött el, 
úgyhogy számunkra is rejtély marad a megoldási javaslata. 
Mindezek ismeretében, azért jöttünk el, hogy az Önkormányzat testületétől kapjunk esetleg 
ötleteket, mert hiába a szándék, ha nincs mellettünk segítő szándék. Számtalanszor 
próbálkoztunk, de nem lehet segíteni azokon, akik nem hagyják. Nem szeretnénk már mi sem 
tovább konfrontálódni, de azt fontosnak tartottuk, hogy mindezt személyesen mondjuk el. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Nagyon köszönjük, hogy eljöttek, és elmondták a problémát. Mi is kíváncsiak lettünk volna, 
az érintettek javaslataira, de úgy látszik, ezt velünk sem osztják meg. A magam részéről 
reménykedek, hogy lesz erre pályázati lehetőség, bár az illegális lerakó területe szerintem 
magán tulajdon. Mivel a testületünk a 8. napirendi pontban, szintén erről a kérdésről szeretett 
volna tárgyalni, úgy gondolom, hogy egyelőre ebben nem tudunk tovább lépni. Köszönöm, 
hogy elmondták tapasztalataikat, továbbra is keresni kell a megoldás lehetőségét, de az 
kétségtelen, hogy ez sokkal nehezebb abban az esetben, ha az érintettek egyáltalán nem 
kívánnak szerepet vállalni a megoldásban. 
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1./ Az önkormányzati tulajdonú szolgálati lakások bérleti díjának megállapítása. 
 
 
Hrncsjár Mihályné: 
A képviselő testület a 6/2020 (VII.30) számú határozatával döntést hozott arról, hogy a 
Mikszáth utca 3. szám alatti önkormányzati tulajdonú „szolgálati lakást” felajánlja 
megvásárlásra a lakás bérlői részére 6.000.000 forint vételárért. A bérlők arról nyilatkoztak, 
hogy a felajánlott lehetőséggel nem kívánnak élni. 
A képviselő testület arról is döntött, hogy amennyiben a bérlők részéről a válasz nemleges, 
úgy a bérleti díjat fel kívánják emelni.  
Most itt tartunk. Természetesen a jelenleg szintén bérlő által lakott másik „szolgálati 
lakásunk” mely természetben a Petőfi utca 108. szám alatt található bérleti díjának emeléséről 
is döntést kellene hozni. 
 
Szabó Sándor: 
A bérleti díj mértékére 40.000 ft/hó a javaslatom. Ez még így is a piaci ár alatt van, de az 
emelést feltétlenül szükségesnek tartom. 
 
 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

44/2020.( X.14.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Lakásbérleti díjak megállapítása. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy a tulajdonában lévő Vanyarc Mikszáth utca 3. szám alatti, valamint a Vanyarc Petőfi 
utca 108. szám alatti „szolgálati lakások” bérleti díját 2020. november 1.-től 40.000 F/ hó 
összegben állapítja meg. A lakások rezsiköltsége továbbra is a bérlőket terheli. 
 
Határidő: november 1. 
Felelős: polgármester 
 
2./ Berceli mentőállomás támogatási kérelmének elbírálása. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Az Országos Mentőszolgálat Alapítvány, támogatási kérelemmel fordult 
önkormányzatunkhoz. Szeretnének a Berceli Mentőállomás mentőautóinak felszereltségéhez 
egy Lifepak 15 újraélesztő készüléket megvásárolni 7.791.450 forint, értékben.   Ehhez kérik 
az érintett önkormányzatok lehetőségszerinti támogatását.  
Mi magunk is olyan helyzetben vagyunk, hogy támogatásra szorulunk, de ez egy olyan cél 
amit ha nem is nagy összeggel de támogatnunk kellene. 50.000 forintot javaslok. 
 
Bálint Andrea: 
100.000 forint a javaslatom. 
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A képviselő-testület 4 igen szavazattal 3 tartózkodás mellett a következő határozatot 

hozta: 

45/2020.( X.14.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Berceli mentőállomás támogatása. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy 50.000 forint összegű egyszeri támogatást nyújt az Országos Mentőszolgálat 
Alapítványnak a Berceli Mentőállomás részére megvásárolandó Lifepak 15 újraélesztő 
készülék megvásárlához. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
3./ Török Péterné önkormányzati visszavásárlási jog törlése iránti kérelmének 
elbírálása. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Török Péterné, még 2002.-ben megvásárolta az önkormányzatunktól a 134/5 hrsz.-ú építési 
telket. Az önkormányzat ezeket a telkeket beépítési kötelezettséggel adta el, és meghatározta, 
hogy amennyiben a beépítésre 4 éven belül nem kerül sor, úgy ingatlant visszavásárolja. A 
visszavásárlási jog a tulajdoni lapon is bejegyeztetésre került. 
Azóta eltelt 18 év, és az ingatlan nem került beépítésre, de az önkormányzat nem élt 
visszavásárlási jogával. Most a tulajdonos el szeretné adni , de erre addig nem kerülhet sor, 
amíg az önkormányzat nem kéri a földhivataltól a visszavásárlási jogának törlését. 
 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

46/2020.( X.14.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ „ingatlan visszavásárlási jog” bejegyzés törlésére vonatkozó döntés. / 
 

1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy a Vanyarc 134/5 hrsz-ú, Török Péterné 2/4, Török Krisztián ¼, és Török Bálint ¼ 
tulajdonát képező kivett beépítetlen földterület tulajdoni lapján a III/1 sorszám alatt a 
33951/2002.09.26. számú határozata alapján bejegyzett „ingatlan visszavásárlási jog” 
bejegyzés törlését kifejezetten kéri. Feltétlenül, és visszavonhatatlanul kijelenti, hogy az 
önkormányzat nem kíván élni a visszavásárlási jogával. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
4./A Vanyarci Lombtündér Waldorf Iskola alapításának lehetőségei, jelenlegi helyzet 
ismertetése. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
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Már közel egy éve, hogy megfogalmazódott a gondolat a Vanyarci Waldorf Iskola 
alapításával kapcsolatosa. Sok befolyásoló körülmény miatt ez év szeptemberében még nem 
sikerült a tanévnyitás, de a szervezés tovább folyik, és az alapítani szándékozók továbbra sem 
adják fel a reményt, hogy mégis csak sikerül létrehozni. Azonban még mindig sokakban van 
félreértés az iskolával kapcsolatban, többek között olyanok hangzanak el, hogy az 
önkormányzat fizetős iskolát akar stb. Kérem képviselőtársunkat, óvodavezetőnket, és a 
Waldorf kezdeményezés legfőbb szellemi atyját ismertesse kicsit részletesebben, hogy 
pontosan mit szeretnének, és hogy jelenleg hol tart a szervezés. 
 
Thomka Noémi: 
Először azt kell tisztázni, hogy a Waldorf Iskola, nem egy állami, vagy önkormányzati 
fenntartású Iskola, hanem egy civil szervezet, alapítvány, vagy egyesület által fenntartott és 
működtetett alternatív iskola. Az önkormányzat itt mindössze úgy kerül képbe, hogy előzetes 
ígéret van arra, hogy amennyiben a KLIK visszaadja a tulajdonos önkormányzatnak, azaz a 
Vanyarci Önkormányzatnak az iskola épületét, úgy azt az alapítványi iskola működtetésére 
térítésmentesen átadja, a fenntartó Vanyarcért Egyesület részére, oktatás céljára. Ebből 
kiderül az is, hogy a Waldorf Iskolát a Vanyarcért Közhasznú Egyesület fogja működtetni, és 
fenntartani. Egyelőre a Vanyarci Iskola épületének tulajdonosa ugyan az önkormányzat, de a 
fenntartója a KLIK, tehát a fenntartó engedélye nélkül az épületbe a tulajdonos nem is léphet 
be. Mivel az oktatás Vanyarcon egyelőre nem szűnt meg, csak szünetel, így az épületet 
legkorábban is csak 2022.ben kaphatja vissza a tulajdonos, és dönthet a további 
hasznosításáról, tehát ha sikerül a Waldorf Iskolát létrehozni, még más helyszínt kell keresni, 
legalább egy tanévre. 
Szerettük volna, ha a Waldorf Iskola már ez év szeptemberétől indul, de ehhez a Waldorf 
Szövetségnek ki kellett volna adnia a névhasználati engedélyt, de sajnos ezt ennyi idő alatt 
nem sikerült elérni, legfőképp a kialakult járványhelyzet miatt. A Szövetségnek komoly 
feltételei vannak, amiknek meg kell felelnie egy alapítói kezdeményezésnek, hiszen ez egy 
különleges alternatív iskola. Nógrád Megyében ez lenne az első Waldorf Iskola, és szerintem, 
és sokak szerint is nagyon jó lenne, ha ezt Vanyarcon sikerülne létrehozni. Az tény, hogy 
ezekben az iskolákban valóban van tandíj, de ennek mértéke eltérő egyes iskoláknál. 
Továbbra is lehetősége van minden szülőnek iskolát választani, tehát ez nem egy körzeti 
iskola, kötelező felvétellel, ide azok íratják majd a gyermekeiket, akik a Waldorf szellemiségű 
oktatást részesítik előnyben. Tehát nem féltetlenül csak a Vanyarci gyerekeket várjuk majd, 
más városokból, akár Budapestről is várunk gyerekeket, illetve abban is reménykedünk, hogy 
lesznek családok, akik pont a Waldorf Iskola miatt akár ide is költöznek a településünkre.   
 
Hrncsjár Mihályné: 
Köszönjük a tájékoztatást, és amennyiben szükséges úgy igyekszünk mindenben támogatni 
ezt a kezdeményezést, bár tudjuk, hogy a Waldorf névhasználati engedélyeztetési eljárásban 
inkább hátrány volt az önkormányzat támogatása, mint előny, hiszen attól félnek, hogy 
valamiféle befolyást kíván gyakorolni az oktatásra, de természetesen ez nincs így. Segítünk, 
ha kérik, támogatjuk a kezdeményezést bármivel, amire szükségük van, de ez az iskola 
egyértelműen civil, illetve szülői kezdeményezésre kell, hogy létrejöjjön. 
 
5./A” kastély” bérleti szerződésének véglegesítése. 



 - 7 -

 
Hrncsjár Mihályné: 
A testület, szintén a július 30.-i ülésén döntött a 28/2020.(VII.30.) számú határozatával a 
„Deseffy-Bánffy kúria” azaz a kastély térítésmentes használatba adásáról a Magyarországi 
Szlovákok Kulturális Intézete részére. Elkészült a Használati szerződés tervezete, amit 
mindannyian megkaptak. Amennyiben megfelelőnek tartják, kérem döntésüket, és 
felhatalmazásukat a szerződés aláírására. 
 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

47/2020.( X.14.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ felhatalmazás használati szerződés aláírására.. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 
Vanyarc Község Önkormányzata, valamint a Magyarországi Szlovákok Kulturális Intézete 
között a „Deseffy-Bánffy kúria használatba adása tárgyában létrejött használati szerződés 
aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
6./ Csatornázással kapcsolatos jelenlegi információink ismertetése. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Sajnos konkrét információkkal továbbra sem tudunk szolgálni, de a közelmúltban a Nemzeti 
Fejlesztési Programiroda a szennyvíz agglomerációk közbeszerzési eljárásának 
előkészítéséhez kérte az önkormányzatok hozzájáruló nyilatkozatát. Ha a közbeszerzési 
eljárást indítanak, annak nyertese lesz hamarosan, illetve tudomásunk szerint jövő év 
tavaszán. Reményeink szerint ez azt jelenti, hogy 2021.-ben talán megkezdődhet a beruházás. 
Mivel a gesztor település a mi esetünkben Erdőkürt, tehát az információk birtokában 
elsősorban ők lehetnek, így egyelőre csak ennyit tudunk. Amint van bővebb információnk, 
úgy azonnal tájékoztatunk mindenkit. 

 

7./Az önkormányzati tulajdonú Kun út 1. szám alatti ingatlan értékesítésére vonatkozó 
döntés. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Szóbeli megkeresés érkezett hozzánk, miszerint érdeklődés van egy önkormányzati tulajdonú 
ingatlan megvásárlása iránt. Ez a Kun utca 1 szám alatti , igen romos állapotban lévő 
„parasztház” Semmire nem használjuk, és nem is volt szándék már évek óta a hasznosításra. 
Első kérdésem, hogy amennyiben konkrét a vételi ajánlat, úgy hozzájárulunk-e az 
értékesítéshez? A második pedig, hogy mennyiért szeretnénk eladni. 
 
Mlinkó Nándor: 
Én úgy tudom, hogy az érdeklődő, eredeti állapotába szeretné helyreállítani, és ért is hozzá, 
hiszen építészmérnök és kifejezetten ilyen típusú örökség helyreállításban szakember. 
Mindenképp támogatom az értékesítést, a településen egy szépen helyreállított épület érték. 
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Mivel a rajta lévő házikó másnak csak teher lenne, hiszen az elbontása jelentős költség, ezért 
telek árban gondolkozzunk, ami maximum 500.000 forint. 
 
 
 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

48/2020.( X.14.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Ingatlan értékesítéséről szóló elvi döntés. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy amennyiben érdeklődő lesz a tulajdonát képező Kun utca 1. szám alatti ingatlanra, úgy 
annak értékesítéséhez hozzájárul. Az ingatlan vásárlási árát 500.000 forint irányárban 
határozza meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
9./ Egyebek. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Ismét előttünk van az iskolai körzethatárok megállapításával kapcsolatos véleménykérés. 
Mivel évről évre kérik a véleményünket, de évről évre elmondják, hogy semmit nem 
befolyásol, ezért szerintem az elmúlt évekhez hasonlóan ismét dönthetünk úgy, hogy nem 
kívánunk véleményt nyilvánítani. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

49/2020.( X.14.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Iskolai körzethatárok megállapításának véleményezése. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy nem kíván véleményt nyilvánítani az iskolai körzethatárok kialakításával kapcsolatban. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

Szabó Sándor: 

Van még egy kissé kényesebb ügy is, amiben a véleményüket kérjük. Mint azt mindenki 
tudja, jelenleg pályázati pénzből folyik a Kun utcai, és a Radnóti úti híd felújítása. A Kun 
utcai híd leromlott állapotában, nagyban közreműködött, hogy a település egyik 
mezőgazdasági vállalkozása, rendszeresen túlterhelte a több tonnás mezőgazdasági gépekkel, 
annak ellenére, hogy többször kértük, találjon más útvonalat a földjei megközelítésére. A 
most felújított híd teherbírása 15 tonna. Tudjuk, hogy a traktorok, stb súlya, főleg 
megrakottan ennél sokszorosan több. Mivel a hídhoz vezető út önkormányzati tulajdon, ezért 
hamarosan kihelyezzük a súlykorlátozó közlekedési táblát, de tapasztalataink szerint, ez a 
vállalkozót nem fogja megakadályozni. Nem akarjuk a munkáját ellehetetleníteni, de a híd 
állapotát sem szeretnénk tönkretenni. Javaslom, hogy ajánljunk fel a vállalkozónak egy 
önkormányzati területet, ahol a mezőgazdasági gépeit parkoltatni tudja, hogy ne kelljen 
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átjárnia a hídon. A takarék melletti terület erre alkalmas lenne. Természetesen térítésmentesen 
adnánk át. Remélem él ezzel a lehetőséggel. 

Mindezek mellett azért célszerűnek tartanám, ha a hídra való felhajtást a súlykorlátozó táblák 
mellett fizikai akadály felállításával is korlátoznánk, tehát a felhajtás szélességét kellene 
csökkenteni, mondjuk oszlopokkal, így a szemétszállító autó, mentő tűzoltó stb. rá tud hajtani, 
de egy traktor, vagy kombájn már nem. Kérem véleményüket.  

 

Mlinkó Nándor:  

Támogatom a javaslatot. A takarék melletti terület elég nagy ahhoz, hogy biztonsággal 
parkolni tudjon. Ha nem fogadja el, akkor is el tud jutni a földjeire, némi kerülővel. Igaz, 
hogy földúton, de mégiscsak mezőgazdasági gépekről beszélünk, aminél nem lehet akadály, 
hogy nem sima az út, hiszen a művelt területei sem aszfaltosak. 

A fizikai akadályok kihelyezését támogatom. Le kell szűkíteni a felhajtó szélességét. Nem 
valószínű, hogy újra kapunk támogatást hídfelújításra, ha megint tönkre teszik. 

 

Fehér Melinda: 

Szerintem az a dolgunk, hogy a többség érdekeit tartsuk szem előtt. Örülünk, hogy végre 
sikerül felújítani a hidat, ez évtizedes probléma volt. Vigyázni kell rá, ha elkészül. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

50/2020.( X.14.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Kun utcai híd. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy a NOVINA Bt részére, mezőgazdasági gépeinek parkoltatására, felajánlja a Takarék 
Szövetkezet melletti önkormányzati tulajdonú területből kijelölt 1000  m2, annak érdekében, 
hogy a gépekkel ne használja a felújított Kun utcai hidat. 
2./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy a Kun utcai híd mindkét felhajtó oldalára 15 tonnás súlykorlátozó táblát helyez ki. 
Felhatalmazza az alpolgármester a táblák megrendelésére és kihelyeztetésére. 
3./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, a 
Kun utcai híd felhajtóját fizikai akadály kihelyezésével kívánja leszűkíteni, annak érdekében, 
hogy arra traktorral, kombájnnal ne lehessen felhajtani. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Szabó Sándor: 
Van még a köztudatban egy kis zavar, a településen. Tudom, hogy az önkormányzat 
mindenért okolható, és persze, mindenért felelős, de legalább egymás között tisztázni 
szeretném, hogy a temető tulajdonosa nem az önkormányzat, hanem az Evangélikus Egyházi. 
A sírhelyekért fizetendő díjat, az Evangélikus Egyház állapítja meg és szedi be. A temető 
takarítását általában az Önkormányzat végzi, sőt a vízdíjat is az önkormányzat fizeti. Nincs 
ezzel semmi baj, csak kicsit tudatosítani kellene az emberekben, hogy kinek mi a feladata. A 
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ravatalozó épületét az önkormányzat terveztette és építtette, és így az önkormányzat 
tulajdona. Ennek fenntartása, üzemeltetése, tehát szintén az önkormányzat feladata. 
Csak szerettem volna tisztázni. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Igen, sok mindent tisztázni kellene a fejekben, de az önkormányzat akkor is mindig hibás lesz 
mindenért, egyszerűen ezzel együtt kell élni. Nincs olyan döntés ami mindenkinek jó, vagy ha 
mégis, akkor is fognak hibát találni. 

 

Várnai Ildikó: 

A jövő évi belső ellenőrzés témájában kellene még döntést hozni. Gondolatébresztőnek 
küldtek egy listát a választható területekről. 

 

Hrncsjár Mihályné: 

A felsoroltak nagy részének vizsgálatát már elvégezték. Javaslom, hogy a három fenntartó 
önkormányzatnál, most a közös hivatal létszámgazdálkodását ellenőrizzék. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

51/2020.( X.14.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Belső ellenőrzési terv 2021. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy a 2021.évben a Vanyarci Közös Önkormányzati Hivatal létszámgazdálkodását kívánja 
ellenőriztetni. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

 

 

Mivel több napirendi pont nincs, így a polgármester megköszönte a részvételt, és az ülést 
bezárta. 
 

Kmf. 
 

------------------------   -------------------------- 
Hrncsjár Mihályné            Várnai Ildikó 

polgármester                       jegyző 
----------------------------------------------------- 

Szabó Sándor 
Jegyzőkönyv-hitelesítő 


